



Styrelsemöte nr 6 13/6

Närvarande: Sofie Jakobsson
Emma Arvidsson
Christina Johansson
Rose Marie Hillbom
Annika Juhnell-Bengtsson

- § 86 Mötet öppnat av ordförande Sofie Jakobsson.
- § 87 Föregående protokoll tas på nästa möte.
- § 88 Tävlingar 2018. Diskussion går kring tider för Ölandshoppet och Thoreb cup nästa år. Följande förslag lämnas in till förbundet: Ölandshoppet 25-27/5, Thoreb cup 1-3/6.
- § 89 Vi har fått frågan om att arrangera div 2 hästdressyr omg 2 eller omg 3. Vi beslutar oss för omg 2. Emma Arvidsson meddelar detta till förbundet.
- § 90 Vi har även fått frågan om att arrangera omg 1 i div 2 ponnyhoppning. Detta i v 34. Emma Arvidsson meddelar förbundet att vi kommer göra det.
- § 91 Föreningsloppis v 30 fredag-söndag under vårt Ölandsmästerskap. Utskick till alla medlemmar att det kan lämna in saker fram till och med v 28. Detta ska annonseras ut i tidningen så att det inte bara är hästfolk som kommer utan att loppisen är till för alla då det kommer finnas mer än hästrelaterade saker att köpa. Emma Arvidsson tar kontakt med Elin Tornhagen ang detta.
- § 92 Beslutades att ÖRF i år anordnar ÖM i egen regi. Motiveringen är att få fler att anordna ÖM. Christina meddelar MDRS ang ÖM och erbjuder dem att hålla i årets ÖM både hoppningen och dressyren eller något av dem. ÖRF kommer att vara dem behjälpliga
- § 93 Briger Ramnebrink lämnar sin plats i styrelsen och denna plats adjungeras nu av Annika Juhnell-Bengtsson.
- § 94 Diskussion om hur vi bäst ska ha parkering under tävlingarna i höst. Rose-Marie Hillbom tar kontakt med Sofie Svensson och gör en planering för detta.
- § 95 Div 2 ponnyhoppning. Då det är många barn som lämnat intresse för att delta i lagen i höst så beslutar styrelsen att laget tas ut enligt följande ordning:
 - Först de som inte tidigare varit med i något hopplag på ponny.
 - I andra hand de som varit med i och fullföljt div 3 ponnyhoppning.
 - I tredje hand de som varit med i och fullföljt div 1 eller elitlaget i ponnyhoppning.



Styrelsemöte nr 6 13/6

- § 96 Annika Juhnell-Bengtsson får godkänt att måla Röda stallet invändigt.
- § 97 Föräldrar-utbildning under hösten och då ska många föräldrar vara med samt barn 13 år och äldre. Denna utbildning är ett krav för att kunna vara med i kommande säsongs lagtävlingar. Emma Arvidsson tar kontakt med SISU om en föreläsare som kan föreläsa om varför man har lag och hur man är en bra lagförälder. Under denna dag kommer även ett gemensamt dokument för alkohol och droger tas fram och läggas ut på hemsidan mm som en tydlig policy.
- § 98 Rese-ersättning för lagdeltagande kommer **EJ** att utgå från och med 20180101.
- § 99 Lagutrustning. Från och med 2018 kommer lagutrustning få lånas och lämnas tillbaka helt och rent efter avslutad serie eller så går dessa att köpa om så önskas.
- § 100 Mötet avslutas.

Vid pennan

Emma Arvidsson

Justeras

Rose-Marie Hillbom